
 
Skrivelse angående stadens hederspriser och kulturstipendier 
 
 
Det är fantastiskt roligt att staden har möjlighet att årligen belöna välförtjänta konstnärer med 
olika priser – hederspriserna, Bellmanpriset, Cullbergpriset och af Petersén-priset – samt 
kulturstipendier. 
 
Vi vill uppmana förvaltningen att se över kriterierna så att man vid val av mottagare i framtiden i 
högre grad kan innefatta den stora andel av stadens konstnärer som är verksamma inom kultur för 
barn och unga - ett av staden prioriterat område. Kulturutövare inom barn- och ungdomskulturen 
har ofta svårare att bli uppmärksammade och detta gäller även i detta sammanhang.   
 
Vi önskar att kriterierna ses över och att vi samtidigt får statistik över av de senaste årens 
mottagare med fördelning på konstarter, kön och verksamhetsområden. 
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